
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 10.12.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 pro$b4 w imieniu mieszkaric6w

Zawiila o zbudowanie ulicy Podmoklej zgodnie zrytyczonq drogq

na mapie. ZwNaszcza o rozwi1zarrie problemu zbezpiecznym

dojazdem do posesji nr 15. Informujg, ze w tej sprawie mieszkancy

ulicy Podmoklej zlo\lipismo do MZUKiD orzlz do Wydziatu

Inwestycji Urzgdu Miasta Woclawek.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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